
U Ludbregu otvorena najveća izložba mladih vina u Hrvatskoj 
1.2.2025. 

 

 

Najveća izložba mladih vina u Hrvatskoj, 32. po redu međunarodna izložba 

„Vincekovo 2025.“ održana je u petak u Ludbregu u organizaciji Udruge vinogradara 

„Trsek“ Ludbreg, a pod pokroviteljstvom Varaždinske županije i Grada Ludbrega. 

 

U prepunoj dvorani hotela Crnković, pred rekordnih 300-tinjak okupljenih vinara i 

gostiju, tradicionalnu izložbu otvorio je župan Varaždinske županije Anđelko Stričak. 

U konkurenciji 507 uzoraka mladih vina, pristiglih iz gotovo svih krajeva Hrvatske te 

iz Slovenije i Mađarske, titulu šampiona u kategoriji bijelih vina ponijela je graševina 

Vinarije Cvekan Đurđevac, dok je miješano crno vino OPG-a Elvis Nimčević iz 

Nadina šampion u kategoriji crnih vina. Priznanja šampionima uručio je župan 

Stričak zajedno s gradonačelnikom Grada Ludbrega Dubravkom Bilićem i 

predsjednikom udruge „Trsek“ Krešimirom Horvatom. 

 

Dodijeljena su priznanja „Zlatni trsek“ za 129 vina ocijenjenih najvišim ocjenama, a 

uz to je „Srebrni trsek“ osvojilo 273 vina te „Brončani trsek“ 70 vina. Nagrada za 



najbolje županijsko vino pripala je Željku Horvatu iz Majerja, dok je nagradu „Branko 

Kežman“ osvojio Neno Novak za najbolje ocijenjeno vino među članovima Udruge 

„Trsek“. 

 

- Čestitam šampionima, dobitnicima priznanja te svim sudionicima. Posebne čestitke 

upućujem članovima Udruge „Trsek“ koji ove godine slave 30. obljetnicu djelovanja. 

Organizirali ste još jednu uspješnu izložbu mladih vina, koja ovdje u Ludbregu 

zapravo označava početak nove vinogradarske godine. Za ovu izložbu mogli bismo 

reći da se „po jutru dan poznaje“. Naime, uvijek se održava prva, s najviše 

prijavljenih uzoraka, ove godine njih 507, a zlatne medalje je osvojilo 25 posto vina. 

Njenim održavanjem smo dobili prvu sliku kvalitete mladih vina. U Varaždinskoj 

županiji se proizvede oko 1,4 posto grožđa Hrvatske i 1,4 posto vina. Međutim, naša 

vina odskaču kvalitetom, a o tome nam govori i ova izložba. Zahvaljujući vama i 

kvaliteti vaših vina Varaždinska županija se pozicionira i na vinskoj karti Hrvatske. 

Svima želim još jednu uspješnu vinogradarsku godinu – istaknuo je župan Anđelko 

Stričak. 

 

Izložba je postala značajna ne samo za Ludbreg, nego i na nacionalnoj razini, 

istaknuo je gradonačelnik Bilić. – Iako se čini da je prošlo malo vremena, ovih dugih 

30 godina rada naše udruge „Trsek“ i 32. izložba pokazuju koliko ljudi ovdje poštuju 

vino, koliko se žele educirati, koliko napreduju i koliko je zapravo ova izložba postala 

značajna za Ludbreg i Hrvatsku. Sve veći broj uzoraka vina iz godine u godinu 

potvrđuje da je ovo važan trenutak za sve vinare budući da imaju priliku testirati na 

vrijeme svoja vina. Voljeli bismo da se u budućnosti njihova vina prodaju u našim 

turističkim objektima, kućama za odmor, hotelima i drugdje jer nam je cilj postati još 

jedno prepoznatljivo vinogradarsko područje – rekao je gradonačelnik Bilić. 

 

Imamo dva velika razloga za slavlje, ogromnih 507 uzoraka pristiglih na izložbu i 

proslavu 30. obljetnice naše udruge, istaknuo je predsjednik ludbreškog „Trseka“ 

Krešimir Horvat. - Ova izložba mladih vina je „lakmus papir“ ili test za sve ostale 

izložbe i ocjenjivanja, a prvenstveno za najveću svjetsku izložbu vina Decanter. 

Poslije naše izložbe vinari vide što možda trebaju popraviti ili posložiti da bi kasnije 

postigli jako dobre rezultate. Što se tiče Ludbreškog vinogorja, mogu reći da se 

promijenila cijela slika kad je u pitanju kvaliteta vina. Posađeni su samo kvalitetni 



lozni cjepovi, vinogradi su na manjim površinama i vina se proizvode u manjim 

količinama, ali su kvalitetnija – rekao je Horvat. 

 

I ove godine bila mi je velika čast sudjelovati u nadogradnji i pozicioniranju ove 

jedinstvene vinske priče koju članovi udruge „Trsek“ stvaraju godinama, poručila je 

predsjednica Ocjenjivačke komisije dr. sc. Ivana Puhelek. 

 

- Iza nas je izazovna vinogradarska godina, u kojoj je veći dio protekao u znaku 

suše. Međutim, mlada vina kao prvi pokazatelj ukazuju na visoku kvalitetu vina, što 

iz godine u godinu potvrđuje sve veći broj zlatnih i srebrnih medalja. Odraz je to sve 

većeg stupnja educiranosti naših vinara i primjene novih mogućnosti u tehnologiji 

proizvodnje. Ova vina će svoju punu kvalitetu pokazati tek u vremenu koje dolazi, ali 

uz uvjet da vinari pravovremeno odrade sve tehnološke postupke u svojim 

podrumima – poručila je dr. sc. Puhelek, i to ne uživo, nego pismom iz daleke 

Južnoafričke Republike, gdje se educira o specifičnostima proizvodnje tamošnjih 

vina. 

 

Na Izložbi su bili generalni konzul RH u Pečuhu Drago Horvat, predsjednik Gradskog 

vijeća Ludbrega Darko Jagić, načelnik Općine Martijanec Branimir Nađ, načelnik 

Općine Jalžabet Rajko Solar, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu i zaštitu 

okoliša Varaždinske županije dr. sc. Dragutin Vincek, predstavnici Istraživačkog 

instituta za vinogradarstvo i vinarstvo Sveučilišta u Pečuhu i brojni drugi uzvanici. 











  

  

 

 


